
 
 

Mötesanteckningar från ViSam-nätverk 231121 
Tid:  14.30-16.00 

Plats:  Team 

Omfattning: 1-7 

Närvarande 

Karin Jensen    Närvårdskontoret 

Angela Flygare   Mark 

Ann-Marie Nors   Tranemo (MAS) 

Cecilia Aeberhard   Borås  

Helen Svedberg   Ambulansen 

Henrik Forsberg   Ambulasnen 

Jennie Söder     Mark 

Julia Schafferer   Borås 

Linda Glag    Ulricehamn 

Lisa Dahlqvist   Vårgårda 

Lovisa Axell    Tranemo 

Martin Ekvall   Borås 

Stefan Elfstrand   Bollebygd 

 

Frånvarande 
Adlin Karzy Ghorbani   Borås  

Anette Rorsborg Erlandsson  Svenljunga 

Anita Kortson   Borås 

Anna Boden    Borås 

Cecilia Fredriksson   Herrljunga 

Chanceline Burubva Nabindu Nzeyimina Borås 

Cristinao Paez   Borås 

David Deleau Berg   Borås 

Hanna Axelsson   Vårgårda 

Hildur Samuelsson   Borås 

Jimmy Johansson   Borås 

Josefine Jantti   Borås 

Nina Torstensson    Mark 

Sabina Niljansson   Mark 

Sanne Andersson   Borås 

Sara Yarsuvat   Borås  

Sharifa Sharifa   Borås 

Sofie Alenmark   Mark 

Theres Andersson   Bollebygd 

Ulrika Bernehall   Herrljunga 

 



 
 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Godkännande av dagordningen 

Karin Jensen, Närvårdskontoret är sekreterare 

 

3. Presentation    

Alla deltagare presenterar sig. Närvårdskontoret har bytt sammankallande 

person, Ingela Sunneskär har ersatts av Karin Jensen. Nytt för denna 

nätverksträff är att MAS finns med i nätverket. MAS-nätverket representeras 

av Ann-Marie Nors från Tranemo.  

 

Då Karin Jensen är ny efterfrågar hon vilken förväntansbild deltagarna har på 

nätverksträffarna. Det framkommer att deltagarna vill få möjlighet att träffa 

kollegor i andra verksamheter som också arbetare med ViSam. Det är ett sätt 

att lyssna in hur andra arbetar med att upprätthålla arbetet med ViSam-

bedömningar. Deltagarna vill att träffarna ska hålla dem uppdaterade med 

ViSam och om det ev sker några förändringar. Vidare finns önskemål om att 

deltagare i detta nätverks ska kunna få möjlighet till kompetensutveckling 

genom föreläsningar anordnade i nätverkets regi. Helén Svedberg, 

Ambulansen, ska undersöka vilka möjligheter MALT-teamet har att föreläsa. 

 

4. Aktuellt från verksamheterna  

Samtliga deltagare ger en lägesbild av hur arbetet med att göra ViSam-

bedömningar pågår och vilka förutsättningar som råder. Den övergripande 

bilden blir att arbetet med att göra ViSam-bedömningar är implementerat.  

 

Gruppen identifierar är det råder olika tillgång till utrustning ex tillgång till 

POX och fungerande termometrar och att den olika tillgång avspeglar sig i 

förutsättningarna för att göra en ViSam-bedömning. MAS Ann-Marie Nors 

tar med lägesbilden kring tillgång till utrustning för vidare dialog i MAS-

nätverket. Vidare identifierar gruppen att tillgång till utrustning som 

omvårdnadspersonal har och deras kunskap om att använda utrustningen ser 

olika ut. Och att detta påverkar förutsättningarna för att genomföra ViSam-

bedömningar. 

 

Det ges också en lägesbild av hur nya medarbetare lärs upp. Ser olika ut men 

det finns en tanke i varje verksamhet om hur detta ska gå till. Marks kommun 

delger sig av hur de internt arbetar med att ordna sk ombudsträffar för de som 

är ViSam-ansvarig. Det återges som ett lyckat koncept.  

 

Flera verksamheter återger att de är få som arbetar natt som är ViSam-

ansvariga och att det verkar påverkar utfallet av hur många ViSam-

bedömningar som görs nattetid. Ambulansen bekräftar bilden att det dagtid 

fungerar väl med att det görs ViSam-bedömningar. Under kvällar och nätter 

sämre. Ambulansen lyfter att de ser att det finns en kommun som sticker ut 

med att få ViSam-bedömningar görs kvällar och nätter. Ambulansen delger 



 
 

också att de ser mönster i hur denna kommun hänvisar till att ringa 

ambulansen på ett sätt som inte görs i övriga kommuner. Ambulansen 

iakttagelser kan inte omhändertas av detta nätverk. Karin Jensen, 

Närvårdskontoret, lyssnar in ambulansen iakttagelser och ska undersöka 

vilket forum detta kan lyftas i. Karin Jensen återkommer på nästa möte om 

hur detta har omhändertagits av Närvårdskontoret. 

 

Vidare en allmän diskussion om hur väl primärvårdens läkare är insatt i vad 

en ViSam-bedömning är. Råder olika meningar om primvårdens läkare 

verkligen behöver förstå innebörden av vad en ViSam-bedömning innebär. 

Det är resultat av bedömningen som är intressant och den som föranleder att 

kontakt tas med primärvårdens läkare. Diskussion leder också till utbyte av 

tankar kring om primvärden framöver kommer kunna stödja hemsjukvården 

med läkare i den takt som patienterna blir mera komplex sjuka och behovet 

av läkarkonsultation ökar. MAS Ann-Marie Nors träffar regelbundet 

företrädare för primärvården. Hon tar med frågan om hur väl primärvårdens 

läkare är insatta i vad en ViSam-bedömning är samt dialog om det är av 

värde att veta detta som läkare. Ann-Marie tar också med frågan om hur 

primärvården ser på kommande behov av mera läkartid till hemsjukvårdens 

patienter. Återkoppling på kommande möte. 

 

Uppföljning, hur går det med att ta fram bildstöd? Cecilia Aeberhard från 

Borås kommun ska eftersöka om arbetet kommit igång. Hon återkopplar på 

kommande möte. 

 

Det uppkommer en fråga om ViSam-bedömning ska vara gjord innan kontakt 

med MALT-team. Svar ja. 

 

5. Stöd framöver   

Det framkommer att det finns undringar över om ”Checklista beslutstöd 

2023” skulle kunna revideras samt om gruppen skulle kunna göra ett 

gemensamt arbete som skulle stödja dokumentation av ViSam-bedömningar. 

Karin Jensen, Närvårdskontoret, omhändertar dessa funderingar. 

Återkoppling på kommande möte. 

 

 

6. Nästa möte 

Nätverket vill ses fyra gånger per år. Diskussion om hur länge mötet ska 

vara. Gruppen kommer överens om att ses 1 timma per gång. 

Närvårdskontoret kommer utifrån önskemålet att sammankalla till fyra 

nätverksträffar under 2024. Under våren 2024 i februari och maj.  

 

7. Avslut och sammanfattning 

Mötet av avslutas och det ges en reflektion om att det var värdefullt att MAS-

nätverket var representerat.  

 
 



 
 

Aktiviteter och status för genomförandet av aktivitet 
Vad ska göras? Vem är ansvarig? När ska det vara klart? Status 

 

Undersöka MALT-

teamets möjlighet att 

föreläsa 

Helén Svedberg, 

Ambulansen 

Nästa möte i februari 2024  

Dialog inom MAS-

nätverket om tillgång 

till utrustning för att 

kunna genomföra 

ViSam-bedömningar 

Ann-Marie Nors, 

MAS Tranemo 

kommun 

Nästa möte i februari 2024  

Dialog med 

primärvården om 

läkarnas kunskap om 

ViSam och 

primärvårdens bild 

över om läkarna 

behöver ha detaljerad 

kunskap om vad 

ViSam är. 

Ann-Marie Nors, 

MAS Tranemo 

kommun 

Nästa möte i februari 2024  

Dialog med 

primärvården om hur 

de ser på kommande 

behov av mera 

läkartid till 

hemsjukvårdens 

patienter. 

Ann-Marie Nors, 

MAS Tranemo 

kommun 

Nästa möte i februari 2024  

Uppföljning bildstöd Cecilia Aeberhard, 

Borås kommun 

Nästa möte i februari 2024  

Dialog i rätt forum om 

att kvälls-och 

nattsjuksköterskor 

också behöver 

genomföra ViSam-

bedömningar. Vidare 

att ambulanser ser 

skillnader i hur detta 

göras samt hur 

ambulans tillkallas. 

Karin Jensen, 

Närvårdskontoret 

Nästa möte i februari 2024  

Undersöka 

möjligheterna att 

revidera ”Checklista 

beslutstöd 2023”. 

Karin Jensen, 

Närvårdskontoret 

Nästa möte i februari 2024  

Genomföra ett 

gemensamt arbete 

som skulle stödja 

dokumentation av 

ViSam-bedömningar. 

Karin Jensen, 

Närvårdskontoret 

Uppstart nästa i februari 

2024. 

 

 

 


